
 

 VALGA MAAKOND 

 

TÕRVA LINNAVOLIKOGU 

 

VOLIKOGU ISTUNGI PROTOKOLL 
 

 

  

Tõrva 

                                                                              17.detsember 2013 nr 11 

Algus 16.00 

Lõpp  17.45 

 

Istungit juhatas volikogu esimees Kalle Vister, protokollis linnasekretär Signe Kiin. 

Võtsid osa volikogu liikmed: Marko Tamm, Vahur Saar, Kalle Vister, Ivar Hanvere, 

Jaanus Võrk, Marika Kütt, Ilmar Kõverik, Tiiu Vips, Ilona Leetma, Agu Kabrits, Thaisi 

Kalmus, Meelis Raidve, Ahti Saar, Heino Soomlais. 

Puudusid:  Eero Viisu. 

Istungist võtsid kutsututena osa: linnapea Maido Ruusmann, abilinnapea Tõnu 

Jaansalu, abilinnapea Piret Karu, linnasekretär Signe Kiin, omandireformi spetsialist 

keskkonnaosakonna juhataja ülesannetes Aime Vahtre, pearaamatupidaja Maire Appo, 

Eda Lend, Helme Hoolekandekeskus OÜ juhatuse liige Peeter Arro. 

 

 

Päevakord: 
 

1. Rajatava Helme Hooldekodu tutvustus. 

2. Linnavalitsuse informatsioon.  

3. 2013.a. lisaeelarve. 

4. 2014.a eelarve I lugemine. 

5. Maamaksu määra kehtestamine 2014.aastaks. 

6. Linnapea töötasu 2014.aastal. 

7. Tõrva Linnavalitsuse teenistuskohtade koosseis ja teenistusgrupid. 

8. Komisjonide aseesimeeste valimine. 

9. Tõrva Linnavolikogu spordikomisjoni koosseisu kinnitamine. 

10. Spordikomisjoni põhimäärus. 

11. Tõrva linna Mari Kulli nimelise kultuuripreemia statuut. 

12. Eesti Linnade Liidust väljaastumisest. 

 

Volikogu esimees Kalle Vister avab volikogu istungi. Kohal 14 volikogu liiget. 

Kalle Vister teeb ettepaneku kinnitada päevakord 12-punktilisena. 

 

Otsustati: Kinnitada päevakord 12-punktilisena. 

                  Otsus võeti vastu avaliku hääletamise teel 14-poolthäälega. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 1 

Rajatava Helme Hooldekodu tutvustus 

Ettekandja: Helme Hoolekandekeskus OÜ juhatuse liige Peeter Arro. 



Rajatav Helme Hooldekodu hakkab tööd pakkuma 26-30 inimesele. 01.veebruariks 2014 

on kavas valmis saada I korrus ja keldrikorrus, 15.veebruaril on ametlik avamine. 

Tulevikus hakkab hooldekodus olema 80 kohta. Ehitustööd praegu veel käivad, oleme 

paigaldanud kaasaegse ventilatsioonisüsteemi. 

 

K.Vister: kui suur on hooldekodu kohamaks? 

P.Arro: 550 eurot. 

K.Vister: kui palju protsentuaalselt saab tööd piirkonna inimesi? 

P.Arro: alustame 7 töötajaga ja neist 5 on Tõrva-Helme piirkonnast. 

A.Kabrits: kust tulevad kliendid? 

P.Arro: üle Eesti. 

A.Kabrits: kas tegemist on tavahooldekoduga? Kuidas on tagatud arsti järelevalve? 

P.Arro: jah, tegemist on tavahooldekoduga. Kui on 30 hoolealust, siis on 0,5 kohaga  

              med. õde, kui hoolealuseid 50, siis 1,0 kohaga õde ja 0,5 kohaga arst ja kui  

              on 80 hoolealust siis on 1,0 kohaga arst ja 1,0 kohaga õde. 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 
 

Päevakorrapunkt nr 2 

Linnavalitsuse informatsioon 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusmann 

Linnapea andis ülevaate linna rahvastiku olukorrast, kinomaja enampakkumisest, 

kiirabireformist, veemajandusprojekti lõpetamisest ja muudest vahepealsetest tehtud 

töödest. 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 3 

2013.a. lisaeelarve 

Ettekandja: pearaamatupidaja Maire Appo. 

Kaasettekandja: majandus-eelarve komisjoni esimees Ilona Leetma. 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu määrus nr 22 „2013.a. lisaeelarve“. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 4 

2014.a. eelarve I lugemine 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusman. 

Kaasettekandja: majandus-eelarve komisjoni esimees Ilona Leetma. 

 

Otsustati: suunata 2014.aasta eelarve aruteluks komisjonidele. Komisjonidel esitada 

muudatusettepanekud 10.jaanuariks 2014. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 5 

Maamaksu määra kehtestamine 2014.aastaks 

Ettekandja: omandireformi spetsialist keskkonnaosakonna juhataja ülesannetes Aime 

Vahtre. 



 

M.Kütt: teen ettepaneku tõsta maamaksu määr 2,2%-le maa maksustamishinnast aastas. 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu määrus nr 23 „Maamaksu määra kehtestamine 

2014.aastaks“. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 6 

Linnapea töötasu 2014.aastal 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusmann 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 36 „Linnapea töötasu 2014.aastal“. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 7 

Tõrva Linnavalitsuse teenistuskohtade koosseis ja teenistusgrupid 

Ettekandja: linnasekretär Signe Kiin. 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 37 „Tõrva Linnavalitsuse teenistuskohtade 

koosseis ja teenistusgrupid“. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 8 

Komisjonide aseesimeeste valimine 

Ettekandjad: komisjonide esimehed 

 

I.Leetma: teen ettepaneku valida majandus-eelarve komisjoni aseesimeheks Kalle Vister. 

M.Kütt: teen ettepaneku valida kultuurikomisjoni aseesimeheks Ilmar Kõveriku. 

I.Hanvere: teen ettepaneku valida spordikomisjoni aseesimeheks Vahur Saar. 

T.Vips: teen ettepaneku valida sotsiaalkomisjoni aseesimeheks Kalle Vister. 

V.Saar: teen ettepaneku valida planeeringu-linnavara komisjoni aseesimeheks Heino 

Soomlais. 

M.Tamm: teen ettepaneku valida revisjonikomisjoni aseesimeheks valida Kalle Vister. 

I.Leetma: teen ettepaneku valida hariduse ja noorsootöö komisjoni aseesimeheks Kalle 

Vister 

 

Otsustati ühehäälselt: moodustada salajase hääletamise läbiviimiseks 3-liikmeline 

häältelugemiskomisjon koosseisus: Signe Kiin, Aime Vahtre ja Eda Lend. 

 

Häältelugemiskomisjon viis läbi salajase hääletamise. 

 

Otsustati ühehäälselt:  

1. Kinnitada häältelugemiskomisjoni protokoll (lisatud volikogu protokollile). 

2. Võtta vastu otsus nr 38 “Komisjonide aseesimeeste valimine”. 

 

 

 

Päevakorrapunkt nr 9 

Tõrva Linnavolikogu spordikomisjoni koosseisu kinnitamine 

Ettekandja: komisjoni esimees Ivar Hanvere 



 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 39 “Tõrva Linnavolikogu spordikomisjoni 

koosseisu kinnitamine”. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 10 

Spordikomisjoni põhimäärus 

Ettekandja: komisjoni esimees Ivar Hanvere 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu määrus nr 24 “Spordikomisjoni põhimäärus”. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 11 

Tõrva linna Mari Kulli nimelise kultuuripreemia statuut 

Ettekandja: linnasekretär Signe Kiin. 

Kaasettekandja: kultuurikomisjoni esimees Marika Kütt 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu määrus nr 25 “Tõrva linna Mari Kulli nimelise 

kultuuripreemia statuut”. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 12 

Eesti Linnade Liidust väljaastumisest 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusmann 

 

Linnade Liit on Eesti linnasid esindav katuseorganisatsioon. Võiks olla üks ühine 

organisatsioon omavalitsustele. Praegu on eraldi linnade liit ja maaomavalitsuste liit. 

Linnade Liidu liikmemaks on küllaltki suur. Peame kaaluma, milline on meie kasu selle 

organisatsiooni liikmeks olemisest. 

 

A.Kabrits: Tõrva on olnud linnade liidu liige algusest peale. Paljud vallad on astunud  

                  EMOL-st välja ja liitunud samuti linnade liiduga. Eesmärk on et tulevikus  

                  jääks kõik omavalitsused ühe katuseorganisatsioni alla. Olen praegu  

                  linnade liidu juhatuse liige. Leian, et praegu ei ole mõistlik linnade liidust 

                  välja astuda. On võimalus teha ka linnade liidule taotlus liikmemaksust  

                  vabastamiseks 2014.aastaks.  

 

Otsustati ühehäälselt: teha volikogu poolt Eesti Linnade Liidule taotlus 2014.aasta 

liikmemaksust vabastamiseks ning esitada seisukoht Eesti Linnade Liidu ja Eesti 

Maaomavalitsuste Liidu ühinemise vajalikkuse kohta. 

 

 

 

 

Kalle Vister                                                                  Signe Kiin 

Istungi juhataja                                                             Protokollija 

 


